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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2022/23:365 Byggstart för nya regementen och förband 

I senare försvarsbeslutet från 2020 pekades ut att satsningar på nya regementen 
och förband ska ske runt om i Sverige. Nya förband och regementen ska 
återetableras på Gotland och i Göteborg, Kristinehamn, Falun, Östersund och 
Sollefteå. Detta är viktiga beslut och placeringar utifrån att Sverige just nu 
rustar försvaret starkare. 

För att återstarta regementen och förband krävs en hel del. Självklart krävs det 
mängder med personal, både militär personal och civilpersonal som ska vara 
med och bland annat utbilda värnpliktiga. 

Det krävs också flera beslut som är kopplade till miljötillstånd, byggplaner och 
detaljplaner. En del av dessa beslut är något som Försvarsmakten styr över, 
men andra beslut ska fattas av kommuner, Länsstyrelsen och andra statliga 
myndigheter. Regementet i Sollefteå återinvigdes hösten 2021 och 
Försvarsmakten är redan igång med värnpliktsutbildningen, och den fungerar 
mycket bra. Men nya lokaler behövs då nuvarande inte är ändamålsenliga. 
Enligt plan kommer dessa att stå klara först 2028 eller 2029, och byggstarten 
drar ut på tiden.

Vi rustar just nu försvaret och kommer att göra det under flera år framåt. Att 
försöka underlätta och snabba på så de nya regementena kan komma igång med 
sina verksamheter i nya lokaler borde därför vara prio ett. Det skapar 
förutsättningar att växa på plats.

Med anledning av detta vill jag fråga försvarsminister Pål Jonson:

 

På vilket sätt avser regeringen att säkerställa att Försvarsmakten kan tillväxa 
enligt plan i ändamålsenliga lokaler och med adekvata miljötillstånd på plats?

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-02-17
Besvaras senast
2023-03-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


